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ZAPISNIK 
SA 19. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 04. ožujka 2021. (ćetvrtak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Elvis Šutalo, predsjednik VMO 
- Marta Siladjev, zamjenica predsjednika VMO 
- Auzilija Maligec, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Nadja Poropat, član VMO 
- Vesna Širola, tajnica na zamjeni 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

 
Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Banderovo održane 26. siječnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Elvis Šutalo i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 
 

AD – 1 KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
 
AD – 1 – 1    
Tajnica je informirala vijećnike o pristigloj prijavi građana na stablo koje raste iz vrta Braće 
Branchetta 14 i čija krošnja dotiče krov zgrade na adresi Franje Kresnika 2. 
 
Zaključak: Tajnica će zatražiti od komunalnog redara da se upozori vlasnik da oreže stablo. 
 
AD – 1 – 2    
G. Šutalo je zamolio tajnicu da zatraži od komunalnog redara izvid oštećenog kombija što već duže 
vrijeme stoji u Ulici Frana Kresnika kod kbr. 1. Vozilo nije u voznom stanju, a vrata su zalijepljena 
ljepljivom trakom. 
 
Zaključak: Tajnica će kontaktirati komunalnog redara i zatražiti postupanje. 
 
AD – 1 – 3    
Tajnica je informirala vijećnike o pristigloj prijavi građana na oštećeni asfalt oko šahte T-com-a ispred 
kbr. 2 u Ulici Braće Duiz. 
G. Šutalo je informirao prisutne da je T-com već obaviješten, ali nema učinka. 
 
Zaključak: Tajnica će zamoliti komunalnog redara za pomoć u komunikaciji s T-com-om. 



 
AD – 1 – 4    
Tajnica je informirala vijećnike o pristigloj prijavi građana na onečišćenje ceste od pijeska i 
kamenčića zbog radova na kući u Ulici Obitelji Duiz. 
 
Zaključak: Tajnica će zatražiti od komunalnog redara da se upozori vlasnik gradilišta. 
 
AD – 1 – 5 
Tajnica je informirala vijećnike o pristigloj prijavi građana na loše čišćenje Ulice Obitelji Diuz (prepuna 
je ulica otpalog lišća). 
 
Zaključak: Tajnica će kontaktirati OGU za komunalni sustav i zatražiti da daju nalog Čistoći za 
interventno čišćenje ulice. 
 
AD – 1 – 6 
Tajnica je informirala vijećnike o pristigloj prijavi građana na neregistrirano vozilo (crveni kombi) koji 
već duže vrijeme zauzima prostor na javnoj površini u Ulici Braće Branchetta kod kbr 9.  
 
Zaključak: Tajnica će kontaktirati komunalnog redara i zatražiti postupanje. 
 
AD – 1 – 7 
Gđa. Siladjev je zatražila hitnu sanaciju stupića u Vukovarskoj ulici kod Učeničkog doma Kvarner, 
gdje je nedavno bila prometna nesreća (na samom pješačkom prijelazu). Također traži hitno čišćenje 
ostataka stakla na pločniku i djelom na kolniku.  
 
Zaključak: Tajnica će kontaktirati OGU za komunalni sustav i zatražiti da daju nalog 
Rijekaprometu za organizacijom čišćenja nakon prometnih nesreća. 
 
AD – 1 – 8 
Gđa. Siladjev također predlaže poduzimanje radnji da se ugradi prometna signalizacija s 
upozorenjima na pješake te dodatno postaviti rasvjetno tijelo obzirom da u vrijeme sumraka autom 
kad se dolazi iz smjera grada prema Turniću pješak nije vidljiv tik do samog prijelaza, a zbog velikog 
broja sugrađana te korisnika navedenog doma koji tuda dnevno prelaze. Također predlaže i 
obnavljanje horizontalne signalizacije. 
Tajnica je informirala prisutne vijećnike da to treba uvrstiti u male komunalne akcije za 2022.g. jer je 
to jedini način kako se može predloženo realizirati. 
 
Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili s prijedlogom.  
 
AD – 1 – 9 
Gđa. Siladjev i gđa. Maligec traže da se požuri postupanje postavljanja betonskih stupića u 
Kresnikovoj ulici kako je predviđeno planom za 2021.g., obzirom da sve češće pješaci moraju biti na 
cesti u zaobilaženju parkiranih automobila ili eventualno poslati komunalne redare radi stavljanja 
upozorenja nepropisno parkiranim automobilima. 
 
Zaključak: Tajnica će tražiti od Rijekapromet informaciju o terminu realizacije. 
 
AD – 1 – 10 
Gđa. Poropat smatra da se Ulica Braće Branchetta devastira prolaskom teških kamiona i predlaže da 
se traži ograničavanje prolaska vozilima težim od 5 tona. 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili s navedenim prijedlogom. Tajnica će poslati prijedlog 
stručnim službama. 
 
AD – 1 – 11 
G. Šutalo prijavljuje nesanirane rupe na cesti kod kbr. 25 u Ulici Braće Branchetta i moli za 
rješavanje istoga. Također moli da se od stručnih službi zatraži izvid cijele ulice. 
 
Zaključak: Tajnica će zatražiti navedeno od komunalnog redara. 



 
AD – 1 – 12 
G. Šutalo traži farbanje ograde u Ulici Franje Kresnika kod kbr.1. 
 
Zaključak: Tajnica će zatražiti navedeno do Rijekaprometa.  
 
AD – 1 – 13 
Gđa. Siladjev  ponovno traži orezivanje bora u Kresnikovoj ulici kod kbr. 3. Svjesna je da djelatnici 
Čistoće imaju ograničen pristup zbog parkiranih vozila. Predlaže da se zatraži od Čistoće informacija 
o terminu orezivanja te informiranje građana o istom kako bi se uklanjanjem automobila omogućio 
nesmetani rad djelatnika Čistoće.  
 
Zaključak: Tajnica će s navedenim prijedlogom upoznati Čistoću. 
 
AD – 1 – 14 
G. Blažeković prijavljuje oštećeni stupić kod O.Š. Gelsi. 
 
Zaključak: Tajnica će obavijestiti Rijekapromet i zatražiti sanaciju. 
 
AD – 2 
AD – 2 – 1 
Tajnica je informirala vijećnike od informaciji dobivenoj od KD Čistoća. Naime u veljači je postavljena 
zaštitna ograda na južnom dijelu dječjeg igrališta u Velebitskoj ulici kod kbr. 12. 
Zaštitna ograda za zapadni dio bit će stavljena nakon postave stola za stolni tenis koji je naručen i 
čeka se izvedba i dostava cca 40 dana tako da će kompletni radovi na toj lokaciji biti završeni u 
ožujku ili u travnju. Radovi su financirani sredstvima malih komunalnih akcija za 2020. tj 2021.g. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. 
 
AD – 2 – 2 
Tajnica je obavijestila vijećnike o pristiglom zahtjevu građana za proširenjem javne rasvjete kod kbr. 
44 u Ulici Rudolfa Tomšića. Zahtjev je poslan na procjenu Energu. Energo predlaže da se stavka 
uvrsti na listu prijedloga komunalnih prioriteta proširenja javne rasvjete MO Banderovo za 2022. 
godinu. Procijenjeni trošak je 3.000,00 kn (s PDV-om). 
 
Zaključak: Vijećnici su prihvatili navedeni prijedlog. 
 
 

 
                         Zapisničar:                                                                 Predsjednik Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                         Vesna Širola                                                                       Elvis Šutalo 

Sjednica je završila u 18 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 

 


